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Es kandidēju Birzgales iedzīvotāju padomē, jo ar lepnumu esmu šī pagasta iedzīvotāja 
jau 10 gadus un man patiesi rūp Birzgales nākotne. Uzskatu, ka mana pieredze un 
entuziasms var sniegt vērtīgu ieguldījumu, īpaši ēku un infrastruktūras sakārtošanā, 
kas ir būtiski jaunu iedzīvotāju un uzņēmumu piesaistei. Esmu pārliecināta, ka varu 
veicināt efektīvāku sadarbību starp iedzīvotājiem un pašvaldību, lai kopīgi rastu 
risinājumus aktuāliem jautājumiem un uzlabotu mūsu kopējo dzīves kvalitāti 
Birzgalē. 


